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Medi ambient Les conseqüències del temporal

Els danys en ports, ca-
mins, camps, collites,
canonades d’aigua po-
table i sanejament for-
men el paisatge de de-
vastació que va deixar
la tempesta Glòria al

Baix Empordà. A Torroella de Montgrí, la nor-
malitat va retornant perquè després de vint dies
ahir es va restablir el servei d’aigua potable, un
dia després que a Parlavà, Foixà, Rupià i Ultra-
mort. L’Ajuntament ha pactat amb Sorea, l’em-
presa responsable, un paquet de mesures per
evitar que hi torni a haver danys greus com els
que van inutilitzar la potabilitzadora. A més, un
enorme esvoranc a la mota del Ter va malmetre
la canonada dels regants i el desguàs. L’ACA
s’havia compromès a reparar-ho en un màxim
de dos mesos i ahir mateix va anunciar que, per
via d’urgència, els treballs començaran aviat. Al
litoral, l’onatge va trencar l’escullera del Port
Marina a Palamós i ha fet variar la planificació de
les obres al Port d’Aro, per prioritzar el reforç de
la bocana malmesa. També han reparat la balisa
del port de Sant Feliu, i a Palamós Ports refarà
l’estació marítima i altres destrosses. Quant a
passejos marítims, es treballa per resoldre les
pitjors destrosses: a Llafranc, Sant Antoni i Plat-
ja d’Aro, on l’Ajuntament aposta per modificar
els diversos punts febles del passeig davant les
successives llevantades. ■ J.T. / E.A

Baix Empordà
Lent retorn a
la normalitat
al litoral i al
Baix Ter

L’impressionant esvoranc  de la mota, a Torroella ■ J.T

El Glòria ha afectat la
Selva interior i la Selva
marítima. Instal·la-
cions com ara el port de
Blanes hauran de ser
reparades a causa del
fort onatge. La direcció

general de Ports ha calculat que la reparació del
dic costarà 1,8 milions d’euros. L’afectació més
gran és als polígons de Massanes i de Sant Feliu
de Buixalleu. En el polígon Skol de Sant Feliu, les
indemnitzacions pujaran a més de 43 milions
d’euros, i a Massanes superaran els 23 milions.

A la comarca, els danys estan valorats en més
de 76 milions d’euros. Municipis com ara Tossa
de Mar, on un riu d’escuma va entrar fins als car-
rers propers al passeig, Arbúcies o Hostalric han
estat alguns dels més damnificats. A Sant Hilari
Sacalm treballen per canviar el parquet del pave-
lló i han hagut d’aprovar, per ple, una modifica-
ció de pressupost (250.000 euros) per a repara-
cions a la zona esportiva i danys ocasionats a la
via pública. El Club Bàsquet Sant Hilari juga ara
com a local els seus partits a Arbúcies.

A tot això, cal afegir-hi afectacions en béns pri-
vats i en infraestructures, com ara els ponts que
uneixen Blanes i Malgrat (Maresme) per tren i
per carretera i la C-35 entre Maçanet i Fogars.
No hi ha data perquè torni a funcionar la conne-
xió de tren entre Blanes i Malgrat. ■ J. FERRER

Selva
Empreses de
dos polígons,
en el centre
de l’afectació

L’aigua va inundar empreses de Massanes ■ CEDIDA

Al Gironès, la factura
del pas del Glòria suma
danys valorats en 9,9
milions d’euros. És,
junt amb el Baix Em-
pordà, una de les co-
marques de la demarca-

ció més afectades. Per municipis, la factura més
alta és a la ciutat de Girona, amb danys per valor
de 3,3 milions d’euros (el desbordament del Ter
va inundar el pavelló de Fontajau, part dels bar-
ris de Sant Ponç, Pedret i Pont Major, i va afectar
la canonada d’aigua des del Pasteral). Un altre
dels equipaments esportius que va resultar mal-
mès va ser el del GEiEG de Sant Ponç, en el qual
es treballa perquè a finals de febrer estigui en
funcionament un 80% de la instal·lació. Després
de la ciutat de Girona, el municipi amb més afecta-
ció va ser Sant Gregori, que va calcular els danys en
gairebé un milió d’euros. La part més afectada va
ser a Constantins. El tercer municipi amb més da-
nys del Gironès va ser Salt, amb 452.000 euros.
També destaquen els 373.000 de Cervià de Ter, els
295.000 de Sant Julià de Ramis, els 218.000 de
Sarrià de Ter, els 150.000 de Celrà i els 335.000 de
Bescanó. En aquest municipi, a més, el consistori
va donar un balanç dels estralls que el Glòria ha fet
als privats, que ascendeix a 2,48 milions d’euros
(s’hi inclouen els cultius que s’han perdut o inun-
dat, les destrosses en empreses i els desperfectes
en el sistema de regadiu. ■ REDACCIÓ

Girona / Gironès
Prop de
10 milions
d’euros
en danys

El desbordament del Ter a Pedret, a Girona ■ G.P.

Olot, Beuda, i sobretot
la Vall de Bianya i la Vall
d’en Bas són els munici-
pis més afectats pel Glò-
ria a la Garrotxa. Les
destrosses sumen 2,2
milions d’euros, tot i

que ara els ajuntaments i el Consell Comarcal
concretaran aquesta xifra. Les principals afec-
tacions es registren als camins, on s’han valorat
danys en més d’un milió d’euros; als marges,
murs i talussos, amb més de 311.000 euros, i als
ponts (173.000 euros) i rius (139.000 euros). Al
Ripollès, els danys pugen a 1,9 milions. El muni-
cipi més afectat és Ripoll, que suma 590.480 eu-
ros en desperfectes, sobretot esllavissades i da-
nys al parquet del pavelló i el trencament de la
canonada principal de subministrament d’ai-
gua. També Vallfogona, amb 542.927 euros per
danys en esculleres i murs de contenció i la repa-
ració de paviments de camins i desperfectes a la
xarxa municipal d’aigua.

L’aigua i la
neu fan mal
en ponts i
camins

Garrotxa / Ripollès
El temporal no va cau-
sar grans destrosses a
la comarca, però va
afectar sobretot els ca-
mins que uneixen els
diferents pobles, sobre-
tot a Cornellà del Terri i

Vilademuls, que tenen molts de nuclis comuni-
cats per vies locals. El Consell Comarcal ha esti-
mat que, en total, el Glòria va causar danys per
valor d’aproximadament 1,6 milions d’euros.
Els municipis més perjudicats econòmicament
van ser Crespià i Serinyà. En el primer, la crescu-
da sobtada de la riera va fer arribar l’aigua a
molts de baixos del carrer Gènova, i, al segon, el
riu va fer malbé el pont de les Planetes. A Banyo-
les els danys es van limitar a destrosses en el mo-
biliari urbà, alguns arbres que van caure i eslla-
vissades. L’estany es va desbordar a la zona de la
Draga, però les cubetes del parc van contenir l’ai-
gua que vessava. A la part sud del llac, les rieres
van inundar la carretera. ■ R. ESTÉBAN

Els camins
van ser els
grans
perjudicats

Pla de l’Estany
El Consell Comarcal de
l’Alt Empordà continua
recollint els informes
tècnics i les memòries
valorades dels munici-
pis pels danys del tem-
poral. En un primer mo-

ment ja es van avaluar els danys de Cadaqués
com els més costosos (926.631 euros) amb des-
trosses a platges, ribes, camins de ronda i al moll
de pescadors de Port Lligat, a banda de l’afecta-
ció al servei de en la depuradora. Les destrosses
al passeig d’Empúries, avaluades aquesta matei-
xa setmana pel servei de Costes, figuren també
entre les més destacades. A falta de completar
l’avaluació, la darrera xifra oficial feta pública de
les afectacions era de 4.584.013 euros. Entre els
municipis de l’Alt Empordà amb els imports més
alts hi ha Vilajuïga (400.000 euros), l’Escala
(397.131 euros), Borrassà (166.000), Llançà i
Agullana (120.000), Bàscara (111.368), Roses
(110.000) i el Port de la Selva (104.877).

Destaquen les
afectacions
de Cadaqués i
Vilajuïga

Alt Empordà

CUJEDA
Resaltado



CARME VILÀ ALBANYÀ

■ El santuari de la Mare de Déu
del Mont va rebre dilluns una
nova campana, la segona d'un
campanar on hi ha lloc per a tres
campanes. La campana Mont
pesa  quilos, té un diàmetre de
 centímetres i la sonoritat és la
nota Do. Quan es pica ressona du-
rant un minut llarg. L'ha construït
l'empresa Rifer i es pujarà al cam-
panar el mes de setembre durant
la festa del santuari. 

El  és de coure i un  d'es-
tany. Està composta de dues fases,
la campana i el jou. S'hi poden
veure inscripcions. Un fragment
de la Cobla a la Verge del Mont de
Mossèn Jacint Verdaguer, el nom
de dues padrines, l'Elvira i la Ca-
talina, i el nom de tots els patrons
del Patronat del santuari del
Mont, són les principals.

Millores al santuari
La vicepresidenta del Patronat i
voluntària des de fa més de vint
anys Paquita Caritg ha explicat
que des de fa anys es van fent mi-
llores al santuari. Després que
s'hagin abordat algunes de les
principals per consolidar el san-
tuari es va decidir construir la
campana.

El campanar té lloc per a tres
campanes. L'actual, més petita, és
de . Aquesta més gran serà la
segona.La campana ha tingut un
cost d'uns . euros i el jou,
. euros. Aquest darrer ele-

ment encara s'ha d'acabar de pa-
gar.

L'església i les col·laboracions
dels fidels han servit per fer front
a les despeses. La campanya con-
tinua oberta per acabar d'abonar
la totalitat del cost. 

Al santuari hi ha sobres on fer
un donatiu i si és superior als 
euros hi ha la possibilitat de de-
manar la inscripció del nom al
jou. El Patronat també disposa
d'un compte corrent per fer dona-
tius. La campana va arribar di-
lluns al santuari. Es podrà veure i
tocar a l'església fins al  de se-
tembre, quan s'espera la presèn-
cia del bisbe per beneir-la.

La festa del Santuari és el  de
setembre però es farà coincidir
l'acte en cap de setmana per do-

nar-li més ressó.
L'altra campana toca al migdia

el virolai a l'hora de l'Angelus. I
toca missa. A partir d’ara s’hi afe-
girà el so amb Do de la nova cam-
pana. 

Hostatgeria i església
El santuari de la Mare de Déu del
Mont està situat a la serra del
Mont, a Albanyà, al capdamunt
d’una muntanya. És un paratge

idílic.
L'estiu del  Jacint Verda-

guer va fer una estada d'un mes i
mig al santuari, des d’on va escriu-
re poemes, entre ells fragments de
Canigó. El rector custodi és ac-
tualment mossèn Jordi Font.

Al santuari hi ha una hostatge-
ria que està oberta durant tot
l'any. Paquita Caritg explica, per
exemple, que aquesta setmana te-
nien dos nois de Terra Santa. «Ve-

nen de llocs impensables», diu
Caritg. L'hostatgeria té sis habita-
cions.

Al santuari també hi ha un res-
taurant i l'església. Ara, durant
quinze dies està tancat, però la
resta de l'any es pot entrar a l'es-
glésia. I a partir del  de març és
l'obertura amb la festa de Sant
Bernat Menthon, patró dels ex-
cursionistes. S'estrena amb la ro-
meria i aixecada de castells.

El santuari del Mont estrena campana
La peça de 200 quilos brandarà 180 graus i donarà la benvinguda als romeus, visitants i devots de la Mare de Déu Fins al
13 de setembre estarà a l’església perquè tothom la pugui tocar Hi ha una campanya de donatius per acabar de pagar el jou

La campana, dilluns, quan es va pujar fins al santuari de la Mare de Déu del Mont. PATRONAT DEL MONT

A la campana
s’hi ha gravat un
fragment de la
Cobla a la Verge
de Mossèn Jacint
Verdaguer, el nom
de dues padrines
i el dels patrons
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L’ALT EMPORDÀ altemporda@ddg.cat
CORREU ELECTRÒNIC

DdG ROSES

■ L’Ajuntament de Roses ha en-
gegat una nova campanya per
conscienciar els joves que «Per
Carnaval no tot s’hi val» amb la
creació del joc QRnaval. Enguany
se celebrarà la darrera edició
d’aquesta campanya, que es rein-
ventarà a partir del  amb no-
ves actuacions i propostes dirigi-
des a la conscienciació i preven-
ció, i que es realitzaran de forma
permanent al llarg de tot l’any. Les
campanyes pretenen evitar que
els joves beguin, es droguin o hi
hagi baralles i bretolades durant
el Carnaval. 

Amb el missatge «T’acabes de
registrar a una web donant les te-

ves dades sense tenir ni idea de
qui som ni què farem» comença
el joc de QRnaval d’aquesta cam-
panya. 

Els participants han d’aconse-
guir intercanviar cromos amb co-
dis QR que s’han d’escanejar, els
quals els traslladen a nous missat-
ges amb continguts diversos de la
campanya «Per Carnaval no tot
s’hi val». 

Les campanyes es van engegar
per reduir algunes problemàti-
ques, com el consum de droga, al-
cohol o les baralles. 

Al llarg dels dies que duri el
concurs, aniran apareixent codis
QR en diferents formats i espais de
la població. Amb cada codi esca-
nejat, el participant se situarà en
una posició del rànquing general. 

Les persones que aconseguei-
xin més puntuació s’enduran una
recompensa i tots els participants
optaran també al sorteig d’una re-
compensa addicional.

Un joc a Roses per
conscienciar que «Per
Carnaval no tot s’hi val» 
L’Ajuntament engega
la campanya per evitar
que els joves beguin,
es droguin o hi hagi baralles

ACN/DdG GIRONA

■ L’Audiència de Girona va jutjar
ahir un veí de l'Escala que s'en-
fronta a  anys de presó per des-
carregar-se i compartir pornogra-
fia infantil a través d'internet.
Quan la Policia Nacional va escor-
collar el domicili, que el processat
compartia amb el seu pare el ge-
ner del , van localitzar un or-
dinador i quatre discos durs –tant
interns com externs. L'acusat ha
negat que es descarregués els ar-
xius, argumenta que vivia al do-
micili de forma intermitent i que
altres persones tenien accés a l'or-
dinador perquè era d'ús «fami-
liar».

Segons sosté la Fiscalia, el pro-
cessat havia descarregat . fo-
tografies i vídeos on apareixien

menors de menys de  anys «re-
alitzant pràctiques sexuals de tot
tipus amb persones majors
d'edat». La Policia Nacional va se-
guir el rastre d'arxius de porno-
grafia infantil que es compartien
per internet fins a la IP d'un ordi-
nador de l'Escala.

Aleshores, van sol·licitar al jut-
jat autorització per fer una entra-
da i registre a l'habitatge. Segons
han explicat els agents al judici,
que s’ha fet a la secció tercera de
l'Audiència de Girona, l'escorcoll
es va fer el  de gener del  i
al pis hi havia l'ara acusat en com-
panyia de la seva parella. L'immo-
ble era propietat del pare del pro-
cessat. «L'acusat va assumir ràpi-
dament que els arxius eren seus»,
ha explicat un dels policies al ju-
dici. Fins a tres agents que van
participar en l'escorcoll han asse-
gurat al judici que l'acusat va ad-
metre que s'havia descarregat la
pornografia infantil. Al judici,
però, el processat ha negat que fes
servir el programa d'intercanvi

d'arxius eMule per descarregar-se
i compartir les fotografies i els ví-
deos.

Contingut pedòfil
El pèrit que va analitzar els discos
durs ha destacat que també hi ha-
via  arxius de contingut pedòfil
en fase de descàrrega i que tots els
vídeos i les fotografies es «com-
partien automàticament» amb al-
tres usuaris. La Fiscalia l'acusa
d'un delicte de corrupció de me-
nors i sol·licita que el condemnin
a  anys de presó i  de llibertat
vigilada. També demana que l'in-
habilitin per exercir qualsevol
professió o ofici que impliqui es-
tar en contacte amb menors du-
rant  anys.

La defensa demana l'absolució
perquè considera que no hi ha
proves suficients per vulnerar la
presumpció d'innocència. Consi-
dera que les suposades manifes-
tacions espontànies que va fer
l'acusat als policies durant el re-
gistre  no tenen suficient validesa. 

Jutgen un veí de l’Escala per
compartir pornografia infantil
L’acusat, que s’enfronta
a 7 anys, diu que l’ordinador
era d’ús «familiar» i que altres
persones hi tenien accés

CUJEDA
Resaltado



ANNA FONT FIGUERES

■ L’Ajuntament de Figueres ha
iniciat les obres d’instal·lació
d’una caldera de biomassa a l’es-
cola Anicet de Pagès, amb què es
completa el desplegament
d’aquesta energia sostenible en
cinc equipaments educatius de la
ciutat. El projecte es va acollir al
programa Benergi de la Diputació
de Girona per estendre l’ús d’ener-
gies renovables. La caldera d’Ani-
cet de Pagès s’afegeix a les que ja
funcionen  a l'escola Pous i Pagès,
Joaquim Cusí, la llar d'infants Els
Pins i l’escola Salvador Dalí. Se-
gons les últimes dades facilitades
per  l'Ajuntament, en total es re-
duiran en  tones anuals les
emissions de diòxid de carboni al
medi ambient i s'estalviaran
. euros. 

Concretament, en el cas de l’es-
cola Anicet de Pagès es  reduirà en
 tones anuals i s’estalviaran
. euros l’any, tal com recull el
projecte executiu. El cost d'in -
versió ascendeix a . euros.
La Diputació de Girona hi ha
 aportat una subvenció de
.,  euros i la resta,
.,, han anat a  càrrec de
l'Ajuntament de Figueres. 

Les obres, que tindran una du-
rada de  mesos, consisteixen en
la construcció d'una sala de calde-
res rectangular  que allotjarà la cal-
dera, un dipòsit d'inèrcia i la sitja
per a l'estella. També comprenen
la construcció del sistema de xar-
xa de calor i abastament de serveis
i la connexió als edificis de l'esco-

la. S'aprofitarà el canvi de caldera
per substituir els radiadors elèc-
trics dels mòduls prefabricats i se
n'instal·laran uns de nous con-
nectats a la caldera de biomassa.

La caldera tindrà una potència
de  kWt que permetrà abastir
la calefacció i aigua calenta als tres
edificis de l'escola. L'aigua calenta
s'acumularà en un dipòsit d'inèr-
cia de . litres.

La regidora de Sostenibilitat,
Ester Martos, defensa que la ins-
tal·lació de calderes de biomassa
té una «doble vessant». D’una
banda, considera que en
instal·lar-se en escoles contribuei-
xen a fer pedagogia entre escolars
sobre el consum energètic. I d’una
altra, defensa que facilita la gestió
forestal dels boscos de la comarca.
«S’utilitzen estelles de boscos de
l’Empordà i el procés de neteja
que se’n deriva redueix el risc d’in-
cendis», argumenta. 

Crear una central de biomassa
La regidora assegura, a més, que
des de l’Ajuntament volen «anar
més enllà» i donar un impuls al
projecte de District heating que ja
havia plantejat l’anterior govern.
Es tracta de construir una central
de biomassa per donar servei a set
edificis públics de la zona est (es-
coles, l’hospital i equipaments es-
portius). Ester Martos, a més, con-
creta que s’està estudiant fer-ho
extensiu a privats i la fórmula ju-
rídica que s’hauria de seguir.
Apunta que es podria desencallar
aquest . 

La darrera caldera s’ha instal·lat al col·legi
Anicet de Pagès  Hi ha pendent la creació
d’una gran central de biomassa a la zona est

Figueres completa
el desplegament
de l’energia de
biomassa en cinc
escoles de la ciutat 

 LA FESTA DE L’ESPORT DE L’ESCALA, que es va celebrar divendres passat,
va entregar 24 premis a clubs i esportistes en reconeixement a la trajectòria i
els resultats de la temporada 2019. Els guardonats eren de disciplines diverses:
futbol, bàsquet, tennis taula, pàdel, atletisme, ciclisme, motos, hoquei sub, arts
marcials, nàutic, piragüisme i la cursa de la dona. També es va donar un reco-
neixement especial a Mercè Rueda, per la seva dedicació al CER. 

L’Escala reconeix 24 esportistes 
BASILI GIRONÈS

DdG ROSES

■El grup municipal de Cs a Roses
demana a l’Ajuntament que co-
menci a actuar contra el top man-
ta per evitar l'efecte crida abans de
la temporada. «Avui dia continua
havent-hi manters a Roses i cal ac-
tuar per evitar l'efecte crida», as-
segura la regidora Maribel Ma-
chado, que considera «priorità-
ria» l’actuació contra el top manta
abans de l’inici de la temporada

d’estiu. 
Machado vol actuacions pre-

ventives per combatre la venda
ambulant il·legal i ha demanat al
govern de Roses que expliqui el
pla que té per combatre aquest fe-
nomen. La regidora de Cs ha re-
cordat que els darrers anys «estem
veient com s’abaixen més i més
persianes de comerços a Roses i a
causa del top manta les vendes
cauen una mitjana del ». 

Cs vol actuacions contra «l’efecte
crida» del top manta a Roses

DdG FIGUERES

■ L'Ajuntament de Figueres i
l'empresa municipal encarregada
de la gestió integral del cicle de
l'aigua al municipi, FISERSA, han
començat a distribuir . am-
polles de vidre addicionals de la
campanya «Aigua de Figueres».
L'èxit de la campanya va fer que
s'esgotessin ràpidament les .
ampolles repartides inicialment.
L’objectiu és el de donar a conèi-
xer la bona gestió i tractament de
l'aigua potable al municipi i po-
tenciar el consum domèstic de
l'aigua de l'aixeta entre els figue-
rencs, reivindicant els atributs de
l'aigua de Figueres com una aigua
sana i segura. 

Figueres distribueix
3.500 ampolles més
per promoure el
consum d’aixeta

L’Alt Empordà
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C.VILÀ LLANÇÀ

■ La Unió Excursionista Llança-
nenca ha decidit deixar d’organit-
zar  les tres marxes llargues anuals
-Mitja Marató de l’Albera, la Mar-
xa de la Mar d’Amunt i la de resis-
tència del cap de Creus- perquè
des de fa vuit mesos estan en un
local sense llum, no disposen de
cap altre espai adequat i respon-
sabilitzen l’Ajuntament. L’alcalde,
Francesc Guisset, per la seva ban-
da, assegura que els han garantit
que tindran un lloc, «que no els
deixarem penjats perquè som els
primers interessats que les curses
es facin».

El govern (PSC, Junts) de Llan-
çà i la Unió Excursionista Llança-
nenca no s’acaben d’entendre i el
motiu de la dispusta és el local que
fins ara ocupava l’entitat, en un
edifici de titularitat municipal.
Des de fa vuit mesos, per un pro-
blema tècnic, no hi ha llum i, a
més, l’Ajuntament està valorant
que es comparteixi l’espai amb el
SEM. 

El mes de gener la Mitja Marató
de l’Albera es va celebrar, quan es-
taven a punt de suspendre-la, diu
l’entitat, després que l’Ajuntament
els facilités un generador elèctric.
Però amb aquestes condicions i
sense cap local segur asseguren
que no poden continuar. Per això
l’entitat ha anunciat públicament
que «els obstacles i la manca de
suport que darrerament troba
aquesta organització per part de
l’Ajuntament de Llançà ens han
obligat a prendre la decisió de sus-

pendre definitivament aquesta
marxa -la  hores del cap de
Creus- i a presentar, el pròxim mes
d’abril, la dimissió en bloc de l’ac-
tual junta directiva, un cop s’acabi
l’organització de la a edició». La
propera marxa a l’abril seria la
 darrera. 

El president, Josep Burgueño,
amb qui ha parlat Diari de Giro-
na, ha explicat que va presentar
dissabte la dimissió. Assegura que
des de l’entitat sense ànim de lu-
cre necessiten un local per la lo-
gística imprescindible per a les
curses, que són tres: la Mitja Ma-
rató de l’Albera al gener, la de 
hores del cap de Creus per Setma-
na Santa i la Marxa de la Mar
d’Amunt a l’estiu. La primera ha
complert deu anys i les altres
dues, setze. 

La Unió Excursionista ja ha
anunciat que desapareixeran
però el president deixa la porta
oberta que puguin continuar si
disposen d’un espai. 

La del cap de Creus es farà
aquesta Setmana Santa per no
afectar els corredors. 

L’alcalde, Francesc Guisset, té
una versió diferent. Deixa clar que
se’ls ha assegurat que disposaran
de llum al local on estan actual-
ment, l’antic parc de Bombers, i
que si finalment no el poden ocu-
par se’ls facilitarà un altre espai al-
ternatiu. 

«Nosaltres els hem donat solu-
cions perquè som els primers in-
teressats que es facin aquestes
curses», diu l’alcalde, que està
convençut que la situació es pot
reconduir. 

La Unió Excursionista de
Llançà anuncia que deixa
de fer les marxes llargues
L’associació abandona perquè informa que no té local adequat i en
culpa l’Ajuntament L’alcalde assegura que tenen opcions sobre la taula

La cursa de resistència, en una passada edició. DIARI DE GIRONA

CUJEDA
Resaltado
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Preparen la quarta edició de la Fira
d'Ocupació Alt Empordà +45
Se celebrarà al Pavelló municipal de Vilafant, Joel González, el dimecres 12 de març
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El proper 12 de març de 2020 tindrà lloc, al pavelló
municipal de Vilafant Joel González, la quarta Fira
d'Ocupació Alt Empordà +45, organitzada
conjuntament pels Ajuntaments de Castelló
d'Empúries, Figueres, Roses i Vilafant, el Consell
Comarcal de l'alt Empordà i el Servei d'Ocupació
de Catalunya.

Enguany, la fira torna als orígens oferint un dia de
dedicació exclusiva al col·lectiu dels aturats
majors de 45, l'11 de març de 9:00 a 15:00.
L'objectiu és contribuir a facilitar la recerca de
feina i inserció laboral a un dels col·lectius amb més dificultats de la comarca.

Per tal d'acostar els empresaris amb els demandants de feina s'ha obert un període de presentació
d'ofertes a través d'un formulari digital, que es tancarà el 26 de febrer. Un cop recollides i validades les
ofertes de feina es podran consultar al portal www.firaocupacioae.cat. En aquest web, els interessats
podran concertar hora d'entrevista amb les empreses.

Durant la fira, les entrevistes de feina tenen un paper cabdal i es complementen amb xerrades
motivacionals, risoteràpia i taller d'imatge personal per tal d'aprofitar el temps entre entrevista i
entrevista. L'altre col·lectiu que enregistra dades significatives d'atur és el dels joves entre 16 i 29
anys. Per a ells, es dedicarà la Fira d'Ocupació Alt Empordà el proper 15 de maig a Castelló d'Empúries.

Més informació

El primer mes de l'any es tanca amb 7.814 aturats a la comarca.

Figueres crea un nou carril bici que enllaçarà el Poblenou, l'Olivar Gran i les Forques .

Vilafant uneix forces en recollir firmes per reclamar l'institut .

Rep les nostres newsletters al teu email APUNTA-T'HI
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S'inicia la renovació d'asfaltatge i
pavimentació de 28 carrers de
Roses
En total s'actuarà en 19.710 metres quadrats de vials, i el projecte compta amb un
pressupost de 281.993 euros
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Aquest dimarts 11 de febrer s'han iniciat a Roses
els treballs d'arranjament i restitució de paviments
asfàltics de diversos carrers de la població, dins
una nova fase de renovació que en aquesta ocasió
inclourà 28 carrers i un total de 19.710 m2 de vials.
Aquests treballs formen part de l'anomenat Pla
PVIR que l'Àrea d'Infraestructures i Serveis Públics
del consistori realitza periòdicament, el qual té per
objecte una millora i condicionament continuats
de la vialitat a Roses.

Els treballs s'inicien a Santa Margarida i s'estendran durant els propers dos mesos a diferents carrers
de les urbanitzacions de Mas Oliva, Mas Fumats i Almadrava, així com diferents carrers deteriorats de
la zona centre de la població. S'aplicaran tres tipus de renovacions, segons la necessitat que
presenten els diferents carrers: restitució de capa d'asfalt existent, estesa d'una nova capa d'asfalt i
reparació d'asfalts aixecats a causa d'arrels d'arbres.

En el primer grup, on la capa d'asfalt serà restituïda, es troben els carrers Navarra, València, Tarragona,
Lisboa, Amsterdam, Luxemburg, Berlín, Ramón y Cajal, Cap Norfeu i Puig Rom, les avingudes de Jaume,
de Santa Margarida i de la Gola de l'Estany, les rondes de Circumval?lació i de Miquel Oliva i Prat i les
carreteres de les Arenes i del Mas Oliva.

Els carrers on s'estendrà una nova capa d'asfalt són Port de Reig, Travessera de la Riera Ginjolers,
Viena, Almogàvers, Juan Gris, Vincent Van Gogh i l'aparcament posterior de la Piscina Municipal,
mentre que els carrers on es repara l'asfalt aixecat per arrels són Espanya, Punta de Ponent, Londres i
carretera de Canyelles.

La totalitat de treballs compten amb un pressupost de 281.993 €.

El Pla PVIR consisteix en la realització periòdica de treballs d'asfaltatge i pavimentació en aquells
punts del municipi que presenten signes de deteriorament. La seva finalitat és el desenvolupament
gradual de les millores necessàries per garantir la seguretat viària i l'accessibilitat. Els vials que es van
incorporant a les millores responen a aquells que presenten un grau de deteriorament més elevat de la
calçada, detectats pels serveis tècnics municipals, Rosersa, i a partir de les observacions i
informacions aportades per la col·laboració ciutadana.

Més informació
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QRnaval, el joc del
Carnestoltes



La nova i darrera campanya del ‘Per Carnaval no tot s’hi val’ utilitza la

tecnologia per conscienciar

Un enginyós joc a través del qual l’usuari ha d’anar recopilant codis QR on

es recullen missatges per conscienciar i sensibilitzar la població. Aquesta

és la proposta de la darrera campanya del «Per Carnaval no tot s’hi val»,

impulsada per l’Ajuntament de Roses. «Ara ens centrarem a ferla de

manera global durant tot l’any», ha apuntat la regidora de Joventut, Verònica

Medina, en l’acte de presentació.

L’acompanyaven l’alcaldessa, Montse Mindan, Jordi Abadal i la tècnica de

joventut, Anna Amer. La iniciativa posa èmfasi en missatges informatius i de

prevenció, fent especial incidència en les derivades del consum d’alcohol,

drogues, incivisme i conductes sexistes. El missatge és clar: traslladar el

protagonisme i la responsabilitat de la festa a la població. Per aquest motiu

es dona una polsera als participants amb un lema: «És a les teves mans».

EL JOC. Tal com explica Jordi Abadal, «és com anar a caçar pokémons».

Existeix certa similitud. Per començar, els participants s’han de registrar al

web percarnavalnototshival.roses.cat. A partir d’aquest moment han

d’aconseguir intercanviar codis QR, que s’han d’escanejar.

Cada codi escanejat conté un missatge amb contingut de la campanya.

Molta part d’aquest material prové de campanyes anteriors: «tenim molta

informació d’aquests vuit anys de treball», apunta Abadal.

Els QR es troben en diversos punts del municipi, encara que n’hi ha uns

quants que aniran apareixent en diferents formats que s’anunciaran a través

de xarxes socials. Hi ha un rànquing general, on es pot comprovar la

puntuació i la posició. Se sortejaran premis entre tots els participants, tot i

que les persones amb puntuacions més altes rebran una recompensa.

L’EFECTE. Segons la valoració de l’alcaldessa, Montse Mindan, la

campanya ha incidit en el comportament de la població: «durant aquests

darrers anys sí  que hem notat  que h i  ha hagut  un canvi .  Les

hospitalitzacions per coma etílic dels menors del municipi està al voltant de

0». Això no només és resultat de la campanya, també s’ofereixen xerrades

als instituts de 3r d’ESO de la vila.
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Ca l’Anita aposta per art i
patrimoni



L’any 2019 la suma dels visitants que van trepitjar la sala per veure

les exposicions supera els 13.000 visitants

La nova programació presentada aquest dijous al centre cultural Ca l’Anita

de Roses recull les propostes que inclourà el centre fins al proper mes de

maig. Les propostes se centren en activitats entorn de formacions

d’experimentació artística, com el taller de collage «Lletra, paper i tisores»,

a càrrec de Juan Cardosa, previst pel dissabte 21 de març. L’altre vessant

que es vol potenciar engloba conferències per conèixer més a fons el

patrimoni, com la prevista pel dimecres 1 d’abril, organitzada per la Càtedra

d’Arqueologia de Roses, on l’arqueòleg Ferran Codina explicarà en «Els

castells de Juià i Palagret, dues fortaleses medievals entre el Ter i les

Gavarres» la importància de les construccions.

EXPOSICIONS. L’any 2019 la suma dels visitants que van trepitjar la sala

per veure les exposicions supera els 13.000 visitants. Seguint la mateixa

aposta per col·leccions temporals, la sala acollirà la mostra dedicada a la

tècnica del collage «Lletra, paper i tisores» durant el mes de març. La

seguirà «Escull», de l’artista Mercè Riba, una mostra d’escultures en què el

bronze, la fusta i el ferro donen forma a la representació simbòlica de

l’home.

ASSOCIACIONS. Un dels grans col·lectiuis del municipi, Llunàtics,

continua col·laborant oferint tallers de tarot bàsic i de fengshui, a més de

xerrades sobre flors de Bach i mindfulness, observació del cel nocturn,

tarot o la construcció de l’ego humà. El Dia Internacional de la Dona,

l’associació MaRoNes farà una xerrada sobre criança no sexista. La

mateixa entitat el dia 30 de maig n’oferirà una altra dedicada a la cura

natural dels infants amb olis essencials.
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Ca l’Anita aposta per art i
patrimoni



L’any 2019 la suma dels visitants que van trepitjar la sala per veure

les exposicions supera els 13.000 visitants
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L'Avda Gola de l'Estany de Santa Margarida és un dels primers vials on es restitueix l'asfalt

Roses renova i arranja el paviment
asfàltic d’un total de 28 carrers
 11/02/2020

En 17 carrers es renovarà l’asfalt, en 7 es posarà una nova capa asfàltica i en els 4
restants es repararà l’asfalt fet malbé per les arrels dels arbres

Avui, dimarts 11 de febrer, s’han iniciat a Roses els treballs d’arranjament i restitució
de paviments asfàltics de diversos carrers de la població, dins una nova fase de
renovació que en aquesta ocasió inclourà 28 carrers i un total de 19.710 m2 de vials.
Aquests treballs formen part de l’anomenat Pla PVIR que l’Àrea d’Infraestructures i
Serveis Públics de l’Ajuntament i “que s’ha de portat a terme de manera periòdica,
cada any o cada dos anys, depenent del deteriorament dels vials, amb l’objectiu
de millorar, mantenir i condicionar els carrers per garantir una bona viabilitat
tant per als vianants com per als conductors”, ha manifestat el regidor
responsable de l’Àrea d’Infraestructures, Juan Manuel Fernández.

Els treballs s’inicien a Santa Margarida i s’estendran durant els propers dos mesos a
diferents carrers de les urbanitzacions de Mas Oliva, Mas Fumats i Almadrava, així
com diferents carrers deteriorats de la zona centre de la població.

Es portaran a terme tres tipus de treball, segons la necessitat que presenten els
diferents vials. En 17 carrers es farà la restitució de capa d’asfalt existent,  en 7 es
farà una estesa d’una nova capa d’asfalt i en 4 més es repararà l’asfalt aixecat a
causa d’arrels d’arbres.

Carrers on es
restitueix la capa
d’asfalt

Carrers on s’estén una
nova capa d’asfalt

Carrers on es repara
l’asfalt aixecat per arrels

C/ de Navarra C/ del Port de Reig C/ d’Espanya

Avda. de Santa
Margarida

Travessera de la
Riera Ginjolers

de la Punta de Ponent

Avda. de la Gola de
l’Estany

C/ de Viena C/ de Londres

Ronda de
Circumval lació

C/ dels Almogàvers Ctra. de Canyelles

Ctra. de les Arenes C/ de Juan Gris

C/ de València C/ de Vincent Van Gogh

Ronda de Miquel Oliva
Prat

Aparcament darrera
piscina

C/ de Tarragona

Ctra. del Mas Oliva

C/ de Lisboa

C/ d’Amsterdam

C/ de Luxemburg

C/ de Berlín

Avda. de Jaume I

C/ del Puig Rom

C/ del Cap Norfeu

C/ del Doctor Santiago
Ramón y Cajal

La totalitat de treballs compten amb un pressupost de 281.993 €.

El Pla PVIR consisteix en la realització periòdica de treballs d’asfaltatge i
pavimentació en aquells punts del municipi que presenten signes de deteriorament.
La seva finalitat és el desenvolupament gradual de les millores necessàries per
garantir la seguretat viària i l’accessibilitat. Els vials que es van incorporant a les
millores responen a aquells que presenten un grau de deteriorament més elevat de
la calçada, detectats pels serveis tècnics municipals, Rosersa, i a partir de les
observacions i informacions aportades per la col·laboració ciutadana.
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d’asfalt, Catalunya, Costa Brava, Empordà, Girona, Paviment asfàltic, Renovació, Restitució, Roses, Santa
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Un turista interessat en el calçat que ven de manera il·legal un manter

Cs Roses demana a l’Ajuntament que
comenci a actuar contra el top manta per
evitar l’efecte crida abans de la
temporada
 11/02/2020

La regidora de Cs Roses, Maribel Machado, afirma que “la deixadesa del govern és
el que ha provocat que a l’estiu hi hagi fins a 600 manters en el passeig”

“Avui dia continua havent-hi manters a Roses i cal actuar per evitar l’efecte
crida”. D’aquesta manera s’ha pronunciat la regidora de Ciutadans (Cs) a
l’Ajuntament de Roses, Maribel Machado, per a reclamar al govern municipal que
actuï immediatament contra la venda il·legal ambulant perquè “el treball preventiu
és el que evitarà que a l’estiu es concentrin fins a 600 manters en el passeig per
la deixadesa del Govern”. La regidora ha considerat prioritària l’actuació contra el
top manta perquè s’acosta la temporada d’estiu i “desconeixem quin pla té el
nostre ajuntament per a frenar aquest fenomen”.

Machado ha recordat que els darrers anys “estem veient com es baixen més i més
persianes de comerços a Roses i a causa del top manta les vendes cauen una
mitjana del 20%”. Per aquest motiu ha reclamat que “el prioritari és fer complir
les ordenances municipals i si fa falta demanar col·laboració policial a altres
cossos, es demana”. La regidora de Ciutadans ha indicat que la inacció del govern
resulta “una falta de respecte cap als més de 400 comerços que paguen
rigorosament els seus impostos i se senten desprotegits per la complaença de
l’ajuntament amb el top manta”.

Per a Machado resulta evident que hi ha opcions d’actuació preventiva per evitar
l’efecte crida “i això passa per començar a combatre la desena de manters que
segueixen instal·lats a Roses a l’hivern”. A més, ha recordat que Ciutadans va
presentar recentment una proposta de resolució parlamentària per a lluitar contra
el top manta que va resultar aprovada, “cosa que demostra que estem davant d’un
problema que és evident a ulls de tothom i necessita ser resolt de manera
efectiva”. En aquest sentit, ha avançat també que en el següent ple municipal
demanarà al govern que expliqui el pla que té per a combatre aquest fenomen, “si
és que té algun pla”.
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Els socis del Club de Pesca Esportiva Roses La Perola que van assistir al sopar de cloenda

El CPE Roses La Perola vol desenvolupar
un curs de pesca dirigit al públic familiar
 11/02/2020

Una iniciativa que els membres els membres del Club de Pesca de La Perola van
comunicar a la regidora d’Esports i Joventut de Roses, Vero Medina, durant el
transcurs del sopar de cloenda de la temporada de pesca

El passat dissabte, el Club de Pesca Esportiva Roses La Perola va celebrar el seu
sopar de cloenda de la temporada al Restaurant Depor de la Vila. Un sopar de
germanor entre els socis de l’entitat que s’aprofita per entregar els diferents trofeus
als participants de la Lliga Social de Sufcàsting i que, normalment, se celebra un cop
finalitzada la temporada (a finals d’any), però que en aquesta ocasió es va celebrar
passat l’any en curs degut a que a les acaballes del 2019 encara s’havien de disputar
campionats de pesca a nivell nacional amb la participació de pescadors del Club de
Pesca Esportiva La Perola.

A aquest sopar va assistir per primer cop, la regidora d’Esports i Joventut de
l’Ajuntament de Roses, Vero Medina, convidada pels pescadors. “És el primer cop
que vinc i ho fet per donar-les tot el meu recolzament a la tasca que fan, tant
esportiva com social i, a més, he pogut comprovar que aquest club de pesca és,
com diuen ells, com una gran família”, va dir Medina, gratament sorpresa pel bon
ambient que hi ha entre els pescadors.

I la seva presència va ser aprofitada pels pescadors per transmetre-li la seva intenció
d’organitzar un curs de pesca mar-costa. “Fa temps que ho parlàvem amb
l’anterior president, l’Alberto Fernández, que estaria bé, aprofitant les platges
que tenim, poder organitzar un curs amb joves juntament amb els seus pares i
mares. Una activitat en la que ens agradaria tenir el recolzament i la
col·laboració de l’Ajuntament per portar-la a terme”, va afirmar el president del
CPE Roses La Perola, Jaume Calpena.
Una proposta que la regidora d’Esports i Joventut va considerar “perfecta, perquè
crec que el jovent necessita coses així, diferents, poder obrir-les les portes a
noves activitats i intentar treballar valors a través de la pràctica esportiva de la
pesca, a més de poder gaudir-la en família a la platja ”. Per tot això, Vero Medina,
va afirmar que no hauria cap problema per poder impartir aquest curs durant l’any
en curs.

El Club de Pesca Esportiva Roses La Perola es fa més gran

El Club de Pesca Esportiva Roses La Perola va veure augmentat la temporada
passada el nombre de socis, fins arribar al 34 pescadors associats. Una xifra que
també va fer augmentar la participació de la X Lliga Social de Surfcàsting respecte a
les edicions anteriors “fent un mitjana d’entre 25 i 28 participants, el que significa
una xifra prou important”, va afirmar Jaume Calpena, destacant que “a més, va
ser una lliga molt disputada, ja que de les deu proves que vam celebrar, hi van
haver 6 guanyadors diferents, el que deixa palès el nivell qualitatiu dels nostres
pescadors”.

Sergi Giménez, campió de la X Lliga Social de La Perola i plata en el Mundial

El pescador més jove de La Perola, Sergi Giménez, d’edat juvenil, va ser el
guanyador de la X Lliga Social de Surfcàsting del Club de Pesca Esportiva La
Perola. Va agafar el liderat a la primera prova i ja no el va deixar fins proclamar-se
campió. Un campionat que el pescador de Caldes de Malavella va assolir després de
pujar al podi per penjar-se la medalla de plata per equips amb la selecció
espanyola en el Campionat del Món de Pesca Mar-Costa, que es va celebrar a Itàlia
el mes d’octubre passat.

El podi de la X Lliga Social de La Perola el van completar el mateix president del
club, Jaume Calpena, en segona posició, i el bisbalenc Jordi Segura, com a tercer.

Prova de captura i solta  

Com a novetat, destacar que a la X Lliga Social de Surfcàsting, el club de La Perola
va organitzar una prova en la modalitat de captura i solta. El motiu “és que ja fa
anyus que a totes les proves dels campionats de Mar-Costa es fan així, es
capturen els peixos i es tornen a soltar al mar, i hem volgut fer una prova per tal
d’implementar aquesta modalitat a la nostra lliga”, va explicar el Secretari del
CPE Roses La Perola, Victor Pino.

L’objectiu del Club de Pesca La Perola de Roses per a la nova temporada és
consolidar “i si pot ser, augmentar el nombre de socis participants en la que serà
l’onzena Lliga Social de Surfcàsting”, va dir Calpena, per remarcar que “a més
volem, com hem fet ene els darrers anys, que el nom del nostre club i de Roses
torni a ser present en els esdeveniments més importants de pesca tant a nivell
nacional com internacional”.

En quant a nivell d’organització els membres d’aquest club rosinc de pesca també
tenen previst celebrar al llarg de la temporada 2020 l’Open de Pesca Golf de Roses,
que enguany arribarà a la seva novena edició, i l’Open dels Pernils solidari, a benefici
de la Fundació Roses Contra el Càncer.

Entrega de premis

Cal destacar que l’entrega de trofeus va anar a càrrec de la regidora d’Esports, Vero
Medina, el president del CPE Roses La Perola, Jaume Calpena, el Secretari, Victor
Pino i el Tresorer, Miguel del Pozo. Trofeus i premis rrelacionats amb el món de la
pesca que van repartir entre tots els socis, perquè tots van rebre, al menys un trofeu
cap a casa, a banda dels tres primers classificats (Giménez, Calpena i Segura); al
pescador que va capturar la peça més gran de la lliga, Francesc Pajares, i a un dels
fundadors del club, Joan Tena, per estrenar parternitat la temporada passada.
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Els socis del Club de Pesca Esportiva Roses La Perola que van assistir al sopar de cloenda

El CPE Roses La Perola vol desenvolupar
un curs de pesca dirigit al públic familiar
 11/02/2020

Una iniciativa que els membres els membres del Club de Pesca de La Perola van
comunicar a la regidora d’Esports i Joventut de Roses, Vero Medina, durant el
transcurs del sopar de cloenda de la temporada de pesca

El passat dissabte, el Club de Pesca Esportiva Roses La Perola va celebrar el seu
sopar de cloenda de la temporada al Restaurant Depor de la Vila. Un sopar de
germanor entre els socis de l’entitat que s’aprofita per entregar els diferents trofeus
als participants de la Lliga Social de Sufcàsting i que, normalment, se celebra un cop
finalitzada la temporada (a finals d’any), però que en aquesta ocasió es va celebrar
passat l’any en curs degut a que a les acaballes del 2019 encara s’havien de disputar
campionats de pesca a nivell nacional amb la participació de pescadors del Club de
Pesca Esportiva La Perola.

A aquest sopar va assistir per primer cop, la regidora d’Esports i Joventut de
l’Ajuntament de Roses, Vero Medina, convidada pels pescadors. “És el primer cop
que vinc i ho fet per donar-les tot el meu recolzament a la tasca que fan, tant
esportiva com social i, a més, he pogut comprovar que aquest club de pesca és,
com diuen ells, com una gran família”, va dir Medina, gratament sorpresa pel bon
ambient que hi ha entre els pescadors.

I la seva presència va ser aprofitada pels pescadors per transmetre-li la seva intenció
d’organitzar un curs de pesca mar-costa. “Fa temps que ho parlàvem amb
l’anterior president, l’Alberto Fernández, que estaria bé, aprofitant les platges
que tenim, poder organitzar un curs amb joves juntament amb els seus pares i
mares. Una activitat en la que ens agradaria tenir el recolzament i la
col·laboració de l’Ajuntament per portar-la a terme”, va afirmar el president del
CPE Roses La Perola, Jaume Calpena.
Una proposta que la regidora d’Esports i Joventut va considerar “perfecta, perquè
crec que el jovent necessita coses així, diferents, poder obrir-les les portes a
noves activitats i intentar treballar valors a través de la pràctica esportiva de la
pesca, a més de poder gaudir-la en família a la platja ”. Per tot això, Vero Medina,
va afirmar que no hauria cap problema per poder impartir aquest curs durant l’any
en curs.

El Club de Pesca Esportiva Roses La Perola es fa més gran

El Club de Pesca Esportiva Roses La Perola va veure augmentat la temporada
passada el nombre de socis, fins arribar al 34 pescadors associats. Una xifra que
també va fer augmentar la participació de la X Lliga Social de Surfcàsting respecte a
les edicions anteriors “fent un mitjana d’entre 25 i 28 participants, el que significa
una xifra prou important”, va afirmar Jaume Calpena, destacant que “a més, va
ser una lliga molt disputada, ja que de les deu proves que vam celebrar, hi van
haver 6 guanyadors diferents, el que deixa palès el nivell qualitatiu dels nostres
pescadors”.

Sergi Giménez, campió de la X Lliga Social de La Perola i plata en el Mundial

El pescador més jove de La Perola, Sergi Giménez, d’edat juvenil, va ser el
guanyador de la X Lliga Social de Surfcàsting del Club de Pesca Esportiva La
Perola. Va agafar el liderat a la primera prova i ja no el va deixar fins proclamar-se
campió. Un campionat que el pescador de Caldes de Malavella va assolir després de
pujar al podi per penjar-se la medalla de plata per equips amb la selecció
espanyola en el Campionat del Món de Pesca Mar-Costa, que es va celebrar a Itàlia
el mes d’octubre passat.

El podi de la X Lliga Social de La Perola el van completar el mateix president del
club, Jaume Calpena, en segona posició, i el bisbalenc Jordi Segura, com a tercer.

Prova de captura i solta  

Com a novetat, destacar que a la X Lliga Social de Surfcàsting, el club de La Perola
va organitzar una prova en la modalitat de captura i solta. El motiu “és que ja fa
anyus que a totes les proves dels campionats de Mar-Costa es fan així, es
capturen els peixos i es tornen a soltar al mar, i hem volgut fer una prova per tal
d’implementar aquesta modalitat a la nostra lliga”, va explicar el Secretari del
CPE Roses La Perola, Victor Pino.

L’objectiu del Club de Pesca La Perola de Roses per a la nova temporada és
consolidar “i si pot ser, augmentar el nombre de socis participants en la que serà
l’onzena Lliga Social de Surfcàsting”, va dir Calpena, per remarcar que “a més
volem, com hem fet ene els darrers anys, que el nom del nostre club i de Roses
torni a ser present en els esdeveniments més importants de pesca tant a nivell
nacional com internacional”.

En quant a nivell d’organització els membres d’aquest club rosinc de pesca també
tenen previst celebrar al llarg de la temporada 2020 l’Open de Pesca Golf de Roses,
que enguany arribarà a la seva novena edició, i l’Open dels Pernils solidari, a benefici
de la Fundació Roses Contra el Càncer.

Entrega de premis

Cal destacar que l’entrega de trofeus va anar a càrrec de la regidora d’Esports, Vero
Medina, el president del CPE Roses La Perola, Jaume Calpena, el Secretari, Victor
Pino i el Tresorer, Miguel del Pozo. Trofeus i premis rrelacionats amb el món de la
pesca que van repartir entre tots els socis, perquè tots van rebre, al menys un trofeu
cap a casa, a banda dels tres primers classificats (Giménez, Calpena i Segura); al
pescador que va capturar la peça més gran de la lliga, Francesc Pajares, i a un dels
fundadors del club, Joan Tena, per estrenar parternitat la temporada passada.
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Els socis del Club de Pesca Esportiva Roses La Perola que van assistir al sopar de cloenda

El CPE Roses La Perola vol desenvolupar
un curs de pesca dirigit al públic familiar
 11/02/2020

Una iniciativa que els membres els membres del Club de Pesca de La Perola van
comunicar a la regidora d’Esports i Joventut de Roses, Vero Medina, durant el
transcurs del sopar de cloenda de la temporada de pesca

El passat dissabte, el Club de Pesca Esportiva Roses La Perola va celebrar el seu
sopar de cloenda de la temporada al Restaurant Depor de la Vila. Un sopar de
germanor entre els socis de l’entitat que s’aprofita per entregar els diferents trofeus
als participants de la Lliga Social de Sufcàsting i que, normalment, se celebra un cop
finalitzada la temporada (a finals d’any), però que en aquesta ocasió es va celebrar
passat l’any en curs degut a que a les acaballes del 2019 encara s’havien de disputar
campionats de pesca a nivell nacional amb la participació de pescadors del Club de
Pesca Esportiva La Perola.

A aquest sopar va assistir per primer cop, la regidora d’Esports i Joventut de
l’Ajuntament de Roses, Vero Medina, convidada pels pescadors. “És el primer cop
que vinc i ho fet per donar-les tot el meu recolzament a la tasca que fan, tant
esportiva com social i, a més, he pogut comprovar que aquest club de pesca és,
com diuen ells, com una gran família”, va dir Medina, gratament sorpresa pel bon
ambient que hi ha entre els pescadors.

I la seva presència va ser aprofitada pels pescadors per transmetre-li la seva intenció
d’organitzar un curs de pesca mar-costa. “Fa temps que ho parlàvem amb
l’anterior president, l’Alberto Fernández, que estaria bé, aprofitant les platges
que tenim, poder organitzar un curs amb joves juntament amb els seus pares i
mares. Una activitat en la que ens agradaria tenir el recolzament i la
col·laboració de l’Ajuntament per portar-la a terme”, va afirmar el president del
CPE Roses La Perola, Jaume Calpena.
Una proposta que la regidora d’Esports i Joventut va considerar “perfecta, perquè
crec que el jovent necessita coses així, diferents, poder obrir-les les portes a
noves activitats i intentar treballar valors a través de la pràctica esportiva de la
pesca, a més de poder gaudir-la en família a la platja ”. Per tot això, Vero Medina,
va afirmar que no hauria cap problema per poder impartir aquest curs durant l’any
en curs.

El Club de Pesca Esportiva Roses La Perola es fa més gran

El Club de Pesca Esportiva Roses La Perola va veure augmentat la temporada
passada el nombre de socis, fins arribar al 34 pescadors associats. Una xifra que
també va fer augmentar la participació de la X Lliga Social de Surfcàsting respecte a
les edicions anteriors “fent un mitjana d’entre 25 i 28 participants, el que significa
una xifra prou important”, va afirmar Jaume Calpena, destacant que “a més, va
ser una lliga molt disputada, ja que de les deu proves que vam celebrar, hi van
haver 6 guanyadors diferents, el que deixa palès el nivell qualitatiu dels nostres
pescadors”.

Sergi Giménez, campió de la X Lliga Social de La Perola i plata en el Mundial

El pescador més jove de La Perola, Sergi Giménez, d’edat juvenil, va ser el
guanyador de la X Lliga Social de Surfcàsting del Club de Pesca Esportiva La
Perola. Va agafar el liderat a la primera prova i ja no el va deixar fins proclamar-se
campió. Un campionat que el pescador de Caldes de Malavella va assolir després de
pujar al podi per penjar-se la medalla de plata per equips amb la selecció
espanyola en el Campionat del Món de Pesca Mar-Costa, que es va celebrar a Itàlia
el mes d’octubre passat.

El podi de la X Lliga Social de La Perola el van completar el mateix president del
club, Jaume Calpena, en segona posició, i el bisbalenc Jordi Segura, com a tercer.

Prova de captura i solta  

Com a novetat, destacar que a la X Lliga Social de Surfcàsting, el club de La Perola
va organitzar una prova en la modalitat de captura i solta. El motiu “és que ja fa
anyus que a totes les proves dels campionats de Mar-Costa es fan així, es
capturen els peixos i es tornen a soltar al mar, i hem volgut fer una prova per tal
d’implementar aquesta modalitat a la nostra lliga”, va explicar el Secretari del
CPE Roses La Perola, Victor Pino.

L’objectiu del Club de Pesca La Perola de Roses per a la nova temporada és
consolidar “i si pot ser, augmentar el nombre de socis participants en la que serà
l’onzena Lliga Social de Surfcàsting”, va dir Calpena, per remarcar que “a més
volem, com hem fet ene els darrers anys, que el nom del nostre club i de Roses
torni a ser present en els esdeveniments més importants de pesca tant a nivell
nacional com internacional”.

En quant a nivell d’organització els membres d’aquest club rosinc de pesca també
tenen previst celebrar al llarg de la temporada 2020 l’Open de Pesca Golf de Roses,
que enguany arribarà a la seva novena edició, i l’Open dels Pernils solidari, a benefici
de la Fundació Roses Contra el Càncer.

Entrega de premis

Cal destacar que l’entrega de trofeus va anar a càrrec de la regidora d’Esports, Vero
Medina, el president del CPE Roses La Perola, Jaume Calpena, el Secretari, Victor
Pino i el Tresorer, Miguel del Pozo. Trofeus i premis rrelacionats amb el món de la
pesca que van repartir entre tots els socis, perquè tots van rebre, al menys un trofeu
cap a casa, a banda dels tres primers classificats (Giménez, Calpena i Segura); al
pescador que va capturar la peça més gran de la lliga, Francesc Pajares, i a un dels
fundadors del club, Joan Tena, per estrenar parternitat la temporada passada.
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Els socis del Club de Pesca Esportiva Roses La Perola que van assistir al sopar de cloenda

El CPE Roses La Perola vol desenvolupar
un curs de pesca dirigit al públic familiar
 11/02/2020

Una iniciativa que els membres els membres del Club de Pesca de La Perola van
comunicar a la regidora d’Esports i Joventut de Roses, Vero Medina, durant el
transcurs del sopar de cloenda de la temporada de pesca

El passat dissabte, el Club de Pesca Esportiva Roses La Perola va celebrar el seu
sopar de cloenda de la temporada al Restaurant Depor de la Vila. Un sopar de
germanor entre els socis de l’entitat que s’aprofita per entregar els diferents trofeus
als participants de la Lliga Social de Sufcàsting i que, normalment, se celebra un cop
finalitzada la temporada (a finals d’any), però que en aquesta ocasió es va celebrar
passat l’any en curs degut a que a les acaballes del 2019 encara s’havien de disputar
campionats de pesca a nivell nacional amb la participació de pescadors del Club de
Pesca Esportiva La Perola.

A aquest sopar va assistir per primer cop, la regidora d’Esports i Joventut de
l’Ajuntament de Roses, Vero Medina, convidada pels pescadors. “És el primer cop
que vinc i ho fet per donar-les tot el meu recolzament a la tasca que fan, tant
esportiva com social i, a més, he pogut comprovar que aquest club de pesca és,
com diuen ells, com una gran família”, va dir Medina, gratament sorpresa pel bon
ambient que hi ha entre els pescadors.

I la seva presència va ser aprofitada pels pescadors per transmetre-li la seva intenció
d’organitzar un curs de pesca mar-costa. “Fa temps que ho parlàvem amb
l’anterior president, l’Alberto Fernández, que estaria bé, aprofitant les platges
que tenim, poder organitzar un curs amb joves juntament amb els seus pares i
mares. Una activitat en la que ens agradaria tenir el recolzament i la
col·laboració de l’Ajuntament per portar-la a terme”, va afirmar el president del
CPE Roses La Perola, Jaume Calpena.
Una proposta que la regidora d’Esports i Joventut va considerar “perfecta, perquè
crec que el jovent necessita coses així, diferents, poder obrir-les les portes a
noves activitats i intentar treballar valors a través de la pràctica esportiva de la
pesca, a més de poder gaudir-la en família a la platja ”. Per tot això, Vero Medina,
va afirmar que no hauria cap problema per poder impartir aquest curs durant l’any
en curs.

El Club de Pesca Esportiva Roses La Perola es fa més gran

El Club de Pesca Esportiva Roses La Perola va veure augmentat la temporada
passada el nombre de socis, fins arribar al 34 pescadors associats. Una xifra que
també va fer augmentar la participació de la X Lliga Social de Surfcàsting respecte a
les edicions anteriors “fent un mitjana d’entre 25 i 28 participants, el que significa
una xifra prou important”, va afirmar Jaume Calpena, destacant que “a més, va
ser una lliga molt disputada, ja que de les deu proves que vam celebrar, hi van
haver 6 guanyadors diferents, el que deixa palès el nivell qualitatiu dels nostres
pescadors”.

Sergi Giménez, campió de la X Lliga Social de La Perola i plata en el Mundial

El pescador més jove de La Perola, Sergi Giménez, d’edat juvenil, va ser el
guanyador de la X Lliga Social de Surfcàsting del Club de Pesca Esportiva La
Perola. Va agafar el liderat a la primera prova i ja no el va deixar fins proclamar-se
campió. Un campionat que el pescador de Caldes de Malavella va assolir després de
pujar al podi per penjar-se la medalla de plata per equips amb la selecció
espanyola en el Campionat del Món de Pesca Mar-Costa, que es va celebrar a Itàlia
el mes d’octubre passat.

El podi de la X Lliga Social de La Perola el van completar el mateix president del
club, Jaume Calpena, en segona posició, i el bisbalenc Jordi Segura, com a tercer.

Prova de captura i solta  

Com a novetat, destacar que a la X Lliga Social de Surfcàsting, el club de La Perola
va organitzar una prova en la modalitat de captura i solta. El motiu “és que ja fa
anyus que a totes les proves dels campionats de Mar-Costa es fan així, es
capturen els peixos i es tornen a soltar al mar, i hem volgut fer una prova per tal
d’implementar aquesta modalitat a la nostra lliga”, va explicar el Secretari del
CPE Roses La Perola, Victor Pino.

L’objectiu del Club de Pesca La Perola de Roses per a la nova temporada és
consolidar “i si pot ser, augmentar el nombre de socis participants en la que serà
l’onzena Lliga Social de Surfcàsting”, va dir Calpena, per remarcar que “a més
volem, com hem fet ene els darrers anys, que el nom del nostre club i de Roses
torni a ser present en els esdeveniments més importants de pesca tant a nivell
nacional com internacional”.

En quant a nivell d’organització els membres d’aquest club rosinc de pesca també
tenen previst celebrar al llarg de la temporada 2020 l’Open de Pesca Golf de Roses,
que enguany arribarà a la seva novena edició, i l’Open dels Pernils solidari, a benefici
de la Fundació Roses Contra el Càncer.

Entrega de premis

Cal destacar que l’entrega de trofeus va anar a càrrec de la regidora d’Esports, Vero
Medina, el president del CPE Roses La Perola, Jaume Calpena, el Secretari, Victor
Pino i el Tresorer, Miguel del Pozo. Trofeus i premis rrelacionats amb el món de la
pesca que van repartir entre tots els socis, perquè tots van rebre, al menys un trofeu
cap a casa, a banda dels tres primers classificats (Giménez, Calpena i Segura); al
pescador que va capturar la peça més gran de la lliga, Francesc Pajares, i a un dels
fundadors del club, Joan Tena, per estrenar parternitat la temporada passada.
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Un moment de la xerrada

300 alumnes de Roses assisteixen a la
xerrada “Perquè ser enginyera mola”
 11/02/2020

Xerrada organitzada pel Centre de Recursos Educatius de l’Alt Empordà amb la
col·laboració de l’Ajuntament de Roses

Aquest matí, amb motiu del Dia Internacional de la Dona i la Nena Científica, el
Teatre de Roses ha acollit la xerrada “Perquè ser enginyera mola”, a càrrec de
l’enginyera Marissa Saló.
L’acte ha estat organitzat pel Centre de Recursos Educatius de l’Alt Empordà amb la
col·laboració de l’Ajuntament de Roses.

La xerrada ha format part del programa de més de 150 xerrades divulgatives
simultànies que avui han ofert investigadores del món de l’empresa i de centres de
recerca i universitats, mobilitzant més de 15.000 alumnes.

En el cas de Roses, s’han desplaçat fins al teatre un total de 300 alumnes de 2
d’ESO dels instituts Cap Norfeu, Illa de Rodes i Centre Escolar Empordà de Roses.
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Ja ens sap greu, però d'aquesta imatge hi ha quatre que per molt que es vesteixen de Frozen no millorarà pas
el seu atractiu...

De la selva africana al polo nord… Fins
aquí volen arribar!
 12/02/2020

La colla Fins Aquí Hem Arribat! aniran envoltats de gel dins el castell de la Frozen
durant el Carnaval de Roses

Els membres de la colla Fins Aquí Hem Arribat! són gent animada. No el sentit que
siguin actius, riallers, i positius. No, perquè hi ha de tot en aquesta colla. Ho diem
perquè sempre, o sinó, quasi sempre, trien anar disfressats pel Carnaval de Roses
d’un dibuix animat que prèviament han vist en una pel·lícula de Disney  

Sense anar més lluny, l’any passat es van mimetitzar de Zazú, l’ocell que feia les
tasques de majordom del Rei Lleó, i enguany han decidit anar de “Frozen, la
princesa de gel, perquè després de mirar diferents disfresses és la que més ens va
agradar, i sobretot després de veure  la pel·lícula creiem que tant a les nenes
petites com a les dones els hi quedarà molt bé”, ha especificat el romàntic Albert
Torrà, un dels vint-i-pico (més o menys) caps de colla que en té la Fins Aquí Hem
Arribat.

Animats o infantils, perquè amb l’edat que tenen i que encara vagin a veure
pel·lícules de Disney dirigides a la mainada…

Si van de Frozen, la carrossa l’han estant decorant “com si fos un castell de gel i
amb motius de fantasia que surten a la pel·lícula”. Un castell que entre les seves
parets donarà hostalatge durant els quatres dies de Carnaval “a uns 110 adults i
uns 30 nens i nenes pel preu de 135 euros els veterans i 145 € per als nouvinguts,
que són 10 euros més per la nova remodelació que hem fet de la carrossa”.
S’ha de dir, però, que aquest preu és el cost si s’entra al castell de la Frozen
completament nu, perquè el preu de la modista, que són 50€, també s’ha de
comptabilitzar. Així que, el que no vulgui pagar modista pot parlar amb algun dels
vint-i-pico (més o menys) caps de colla per si poden entrar al castell tal i com van
venir al món.
Ah, cal a dir que també existeix la possibilitat que si se sap cosir… Disfressa a cost
zero!

Albert Torrà considera que per a que el Carnaval de Roses sigui millor “seria bo
tenir una nau amb un lloguer simbòlic, perquè amb l’actual no pot accedir
tothom, i poder encabir a totes les colles de Roses, perquè si es vol potenciar
aquesta festa hem de disposar d’un espai per treballar com Déu mana”.

Gots reciclables

El castell de la Frozen, estarà ple de gel i gots reciclables, perquè els membres de la
colla Fins Aquí Hem Arribat! sóns conscients del medi ambient i dels perills del canvi
climàtic. El que també faran serà resar per a que no se’ls desgeli la fortificació durant
les desfilades, precisament, per aquest canvi que patim en el nostre clima.

Atractiu turístic?

Torra afirmar que actualment el Carnaval de Roses “és un atractiu turístic”, però
que “s’ha de potenciar per a que continuï sent-ho”.

Cada any menys colles

“Bàsicament és un tema econòmic, perquè per mantenir la carrossa i la nau has
de tenir molts de diners, o ser molta gent, o poder fer Barraques cada any”, ha
opinat l’Albet Torrà sobre el motiu que enguany hi ha menys colles que desfilaran
durant el Carnaval.

La nau de les carrosses

Entre 20 i 30 de colles decoren les seves carrosses a la nau anomenada de
l’Escribano, per tant, el cap de colla de la Fins Aquí Hem Arribat considera que és un
espai molt important per al Carnaval, “perquè si no la tinguéssim la majoria no
podria sortir a desfilar amb carrossa per la impossibilitat de poder treballar en
ella”.

La colla dels republicans?

La colla Fins Aquí Hem Arribat es coneix a la nau com la colla dels republicans, ja
que bona part dels vint-i-pico (més o menys) dels cap de colla són simpatitzants o
militants d’ERC.

Però, ara, hem de descobert (després d’un exhaustiu treball de camp) que aquesta
etiqueta potser només és de cares a la galeria, perquè sinó a que ve això de
sol·licitar i aconseguir ser Reis del Carnaval de Roses 2021?

Tags: Alt Empordà, Badia de Roses, Cap de Creus, Carnaval, Carnaval Costa Brava, Carnaval de Roses,
Carnaval de Roses 2020, Carnaval mediterrani, Cartell de Carnaval, Catalunya, Colla Fins Aquí Hem Arribat!,
Costa Brava, Empordà, Frozen, Girona, La colla dels republicans, Reis del Carnaval de Roses 2021, Roses,
Vila de Roses

Previous
300 alumnes de Roses assisteixen a la xerrada
“Perquè ser enginyera mola”

300 alumnes de Roses
assisteixen a la xerrada
“Perquè ser enginyera
mola”
 11/02/2020

Roses serà present un any
més a la Fira d’ocupació
Alt Empordà +45
 11/02/2020

Roses renova i arranja el
paviment asfàltic d’un
total de 28 carrers
 11/02/2020

Cs Roses demana a
l’Ajuntament que
comenci a actuar contra
el top manta per evitar
l’efecte crida abans de la
temporada
 11/02/2020

El CPE Roses La Perola
vol desenvolupar un curs
de pesca dirigit al públic
familiar
 11/02/2020

Roses contractarà 7
agents de Policia Local
per a la temporada
d’estiu
 10/02/2020

Cerca … Cerca

Varis

Col·laboradors

Activitats

Els meus tuits

Segueix-me a Twitter

El CPE Roses La Perola vol
desenvolupar un curs de
pesca dirigit al públic
familiar

Roses renova i arranja el
paviment asfàltic d’un total
de 28 carrers

Cs Roses demana a
l'Ajuntament que comenci a
actuar contra el top manta
per evitar l'efecte crida
abans de la temporada

300 alumnes de Roses
assisteixen a la xerrada
"Perquè ser enginyera
mola"

Notícies més llegides

Copyright © All rights reserved. | CoverNews by AF themes.

“



Més notícies


PortadaRosesFesta MajorComarcaGironaCarnavalOpinióContacta

Ja ens sap greu, però d'aquesta imatge hi ha quatre que per molt que es vesteixen de Frozen no millorarà pas
el seu atractiu...

De la selva africana al polo nord… Fins
aquí volen arribar!
 12/02/2020

La colla Fins Aquí Hem Arribat! aniran envoltats de gel dins el castell de la Frozen
durant el Carnaval de Roses

Els membres de la colla Fins Aquí Hem Arribat! són gent animada. No el sentit que
siguin actius, riallers, i positius. No, perquè hi ha de tot en aquesta colla. Ho diem
perquè sempre, o sinó, quasi sempre, trien anar disfressats pel Carnaval de Roses
d’un dibuix animat que prèviament han vist en una pel·lícula de Disney  

Sense anar més lluny, l’any passat es van mimetitzar de Zazú, l’ocell que feia les
tasques de majordom del Rei Lleó, i enguany han decidit anar de “Frozen, la
princesa de gel, perquè després de mirar diferents disfresses és la que més ens va
agradar, i sobretot després de veure  la pel·lícula creiem que tant a les nenes
petites com a les dones els hi quedarà molt bé”, ha especificat el romàntic Albert
Torrà, un dels vint-i-pico (més o menys) caps de colla que en té la Fins Aquí Hem
Arribat.

Animats o infantils, perquè amb l’edat que tenen i que encara vagin a veure
pel·lícules de Disney dirigides a la mainada…

Si van de Frozen, la carrossa l’han estant decorant “com si fos un castell de gel i
amb motius de fantasia que surten a la pel·lícula”. Un castell que entre les seves
parets donarà hostalatge durant els quatres dies de Carnaval “a uns 110 adults i
uns 30 nens i nenes pel preu de 135 euros els veterans i 145 € per als nouvinguts,
que són 10 euros més per la nova remodelació que hem fet de la carrossa”.
S’ha de dir, però, que aquest preu és el cost si s’entra al castell de la Frozen
completament nu, perquè el preu de la modista, que són 50€, també s’ha de
comptabilitzar. Així que, el que no vulgui pagar modista pot parlar amb algun dels
vint-i-pico (més o menys) caps de colla per si poden entrar al castell tal i com van
venir al món.
Ah, cal a dir que també existeix la possibilitat que si se sap cosir… Disfressa a cost
zero!

Albert Torrà considera que per a que el Carnaval de Roses sigui millor “seria bo
tenir una nau amb un lloguer simbòlic, perquè amb l’actual no pot accedir
tothom, i poder encabir a totes les colles de Roses, perquè si es vol potenciar
aquesta festa hem de disposar d’un espai per treballar com Déu mana”.

Gots reciclables

El castell de la Frozen, estarà ple de gel i gots reciclables, perquè els membres de la
colla Fins Aquí Hem Arribat! sóns conscients del medi ambient i dels perills del canvi
climàtic. El que també faran serà resar per a que no se’ls desgeli la fortificació durant
les desfilades, precisament, per aquest canvi que patim en el nostre clima.

Atractiu turístic?

Torra afirmar que actualment el Carnaval de Roses “és un atractiu turístic”, però
que “s’ha de potenciar per a que continuï sent-ho”.

Cada any menys colles

“Bàsicament és un tema econòmic, perquè per mantenir la carrossa i la nau has
de tenir molts de diners, o ser molta gent, o poder fer Barraques cada any”, ha
opinat l’Albet Torrà sobre el motiu que enguany hi ha menys colles que desfilaran
durant el Carnaval.

La nau de les carrosses

Entre 20 i 30 de colles decoren les seves carrosses a la nau anomenada de
l’Escribano, per tant, el cap de colla de la Fins Aquí Hem Arribat considera que és un
espai molt important per al Carnaval, “perquè si no la tinguéssim la majoria no
podria sortir a desfilar amb carrossa per la impossibilitat de poder treballar en
ella”.

La colla dels republicans?

La colla Fins Aquí Hem Arribat es coneix a la nau com la colla dels republicans, ja
que bona part dels vint-i-pico (més o menys) dels cap de colla són simpatitzants o
militants d’ERC.

Però, ara, hem de descobert (després d’un exhaustiu treball de camp) que aquesta
etiqueta potser només és de cares a la galeria, perquè sinó a que ve això de
sol·licitar i aconseguir ser Reis del Carnaval de Roses 2021?

Tags: Alt Empordà, Badia de Roses, Cap de Creus, Carnaval, Carnaval Costa Brava, Carnaval de Roses,
Carnaval de Roses 2020, Carnaval mediterrani, Cartell de Carnaval, Catalunya, Colla Fins Aquí Hem Arribat!,
Costa Brava, Empordà, Frozen, Girona, La colla dels republicans, Reis del Carnaval de Roses 2021, Roses,
Vila de Roses

Previous
300 alumnes de Roses assisteixen a la xerrada
“Perquè ser enginyera mola”

300 alumnes de Roses
assisteixen a la xerrada
“Perquè ser enginyera
mola”
 11/02/2020

Roses serà present un any
més a la Fira d’ocupació
Alt Empordà +45
 11/02/2020

Roses renova i arranja el
paviment asfàltic d’un
total de 28 carrers
 11/02/2020

Cs Roses demana a
l’Ajuntament que
comenci a actuar contra
el top manta per evitar
l’efecte crida abans de la
temporada
 11/02/2020

El CPE Roses La Perola
vol desenvolupar un curs
de pesca dirigit al públic
familiar
 11/02/2020

Roses contractarà 7
agents de Policia Local
per a la temporada
d’estiu
 10/02/2020

Cerca … Cerca

Varis

Col·laboradors

Activitats

Els meus tuits

Segueix-me a Twitter

El CPE Roses La Perola vol
desenvolupar un curs de
pesca dirigit al públic
familiar

Roses renova i arranja el
paviment asfàltic d’un total
de 28 carrers

Cs Roses demana a
l'Ajuntament que comenci a
actuar contra el top manta
per evitar l'efecte crida
abans de la temporada

300 alumnes de Roses
assisteixen a la xerrada
"Perquè ser enginyera
mola"

Notícies més llegides

Copyright © All rights reserved. | CoverNews by AF themes.

“


	Portada html2pdf
	Preparen la quarta edició de la Fira d'Ocupació Alt Empordà +45 - Empordà
	S'inicia la renovació d'asfaltatge i pavimentació de 28 carrers de Roses - Empordà
	QRnaval, el joc del Carnestoltes | Hora Nova
	Ca l'Anita aposta per art i patrimoni | Hora Nova
	Roses renova i arranja el paviment asfàltic d’un total de 28 carrers ·
	Cs Roses demana a l'Ajuntament que comenci a actuar contra el top manta per evitar l'efecte crida abans de la temporada ·
	El CPE Roses La Perola vol desenvolupar un curs de pesca dirigit al públic familiar ·
	300 alumnes de Roses assisteixen a la xerrada "Perquè ser enginyera mola" ·
	De la selva africana al polo nord... Fins aquí volen arribar! ·

